

Island Style

Active and Relax solutions

LAGOON 410S2




LAGOON
catamarans since 1984



LAGOON 410 S2



Avec plus de 20 ans d'expérience dans la construction de catamarans, après plus de 200 Lagoon 410 mis à l'eau depuis 1997, Lagoon lance le 410 S2.

Fruit de cette expérience, ce nouveau catamaran apporte de nombreuses innovations (ergonomie, confort, manœuvrabilité...) et davantage d'équipements.

Toutes les manœuvres sont ramenées au poste de barre (avec siège double !). Drisses et bosses de ris sont reprises sur un winch électrique pour plus d'efficacité.

La circulation est optimisée et facile entre le poste de barre, le cockpit et le carré.

After launching more than 200 Lagoon 410 since its first introduction in 1997, Lagoon now introduces the new Lagoon 410 S2. Modifications to the Lagoon 410 have been made in many areas — ergonomic, comfort, maneuverability — and the new S2 version has even more standard equipment.

All primary sail control lines, including the main halyard and reefing lines, are now brought back to the cockpit where the addition of an electric winch increases the ease, efficiency and safety of managing mainsail loads.

Movement between the steering station, the cockpit and the main salon remains free and open.









Grande table à cartes, immense carré avec vision panoramique (c'est un Lagoon !), grande cuisine en L, le Lagoon 410 S2 est incontestablement conçu pour la grande croisière.

En version "propriétaire" 3 cabines, la coque tribord devient un véritable appartement comprenant notamment : accès depuis le carré avec une porte (pour mieux s'isoler...), grand lit queen size,

bureau avec bibliothèque, rangements nombreux, salle de bain et toilette avec douche séparée.

The large chart table, the immense main salon with its unique panoramic view (it's a Lagoon !), and the large L-shaped galley show clearly that the Lagoon 410 S2 is designed for a long and comfortable cruise. The "Owner's" version of the boat has three

cabins with the starboard hull a veritable apartment dedicated entirely to the comfort of the captain. With the addition of a sliding door, privacy for the owner's suite has been maximized while opening up the stateroom area with its queen-sized bed, desk with bookcases, dressing area, toilet and bathroom with separate full-sized shower.





NOTIBIRD TL

JAGOOA
410



LAGOON 410 S2

Rapides et véloces mais équilibrées et rassurantes, les carènes du Lagoon 410 S2 sont signées par le cabinet d'architecture Van Peteghem et Lauriot-Prévost, chefs de file de la conception et du dessin de multicoques de course.

A l'extérieur également le Lagoon 410 S2 est pensé pour la croisière hauturière : grands coffres dans les jupes arrières, douche de jupe eau chaude et froide, grand cockpit avec table vernie et banquette, guindeau électrique, chemin de mouillage rigide, winch de drisses électrique...

Efficacité du plan de pont, facilité de manœuvres, accastillage de qualité, tout a été fait pour rendre vos croisières calmes, tranquilles, sereines, comme sur un Lagoon...

Fast and nimble while remaining balanced and reassuring, the hulls of the Lagoon 410 S2 are designed by the architectural offices of Van Peteghem and Lauriot-Prévost, leaders in the conception and design of racing multihulls.

The exterior of the Lagoon 410 S2 is also well thought-out for ocean-going cruising: large lockers in the aft transom, hot and cold water shower in the transom, large varnished cockpit table, extensive seating, electric windlass, rigid chain conduit, electric halyard winch...

Efficient deck plan, easy maneuverability, quality hardware, everything was made to make your cruises calm, tranquil, serene, just like on a Lagoon...



LAGOON 410 S2



Longueur hors tout 12,37 m
Largeur hors tout 7,09 m
Tirant d'eau 1,20 m
Déplacement lège (CE)..... 7,24 t
Surface de voilure 94 m²
Architectes ... Marc Van Peteghem &
Vincent Lauriot Prévost
Homologation A (8 pers)

Length overall..... 40'7"
Overall beam..... 23'3"
Draft 3'11"
Light displacement (EC) .. 15964 lbs
Sail area 1011 sq.ft
Architects.... Marc Van Peteghem &
Vincent Lauriot Prévost
EC Certification..... A (8 pers)



Island Style

Active and Relax solutions